
Komité møte Kommunikasjons komiteen den 18. september hos Alv 
 
Tilstede: Ole Herman, Ivar Jon, Ulf, Olav og undertegnede. 
 
Tre hadde meldt forfall. 
 
Gjennomgang av aktuelle saker inne mellom friske diskusjoner ; 
 
- Bytte av møtetidspunktet etter feb. 2012 : erfaringer, evt. nye innspill. 
Tilbakemelding fra komiteen er 50/50 for mandag som tidligere vs dagens møte tidspunkt tirsdag 
kl. 20.00  
 
- Nye medlemskandidater. Kom med forslag. Forslagene sendes Martin samt  
styret. 
Den enkelte sender inn sine forslag direkte til Martin. 
 
- Mål & Planer for klubben som er sendt ut tidligere. Evt. synspunkter /  
forslag. 
Ingen kommentarer til utsendte Klubbens Mål og planer. 
 
Inn komming president Ivar Jon ønsker noen til å komme med innlegg «snutte stoff» i avisen under 
hans periode.  
 
Gikk gjennom programideer som lå i banken fra forrige møte samt nye forskal og sitter igjen med 
dette utvalget;        

- Utfylling av stein i Holmestrand (Aktuelt etter oktober) 
- Jernbaneprosjektet Nord/Sydover, etter Holmestrand ? 
- Nærings sjefen i Holmestrand, planer / Vyer (Ulf sjekker) 
- Jarlsberg’s redaktør – Kommende valg (Nærmere valget) 
- Hotellets planer, leilighetsutbygging (Stolt)  
- Langøy, oppdatering om Noahs planer 
- Samhandlingsreformen ett år etter ved kommunelegen Ole Bakke (Ole Herman sjekker) 

 
Komiteene er avhengig å få in aktuelle datoer for å kunne kontakte eventuelle personer for 
booking av møter.  
 
Møte hevet. 
 
Hilsen 
Alv 


